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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 

 
MJESNI ODBOR GORNJI ZAMET 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 
 
KLASA:  026-02/20-01/34 
URBROJ:  2170/01-09-10-20-8 
Rijeka,  05. 11. 2020. 

 
 

ZAPISNIK 
SA 14. SJEDNICE VMO GORNJI ZAMET  

 
14. sjednica VMO Gornji Zamet održana je 29.10.2020. godine (četvrtak) s početkom u 19:00 

sati u prostorijama MO Gornji Zamet, Milice Jadranić 2A. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

 Krunoslav Kovačević, predsjednik VMO   

 Drago Zelenović, zamjenik predsjednika VMO 

 Marin Pilepić, član VMO 

 Marijan Mihajić, član VMO 

 Violeta Zbunjak Krndija, članica VMO 

 Goran Miličić, referent za mjesnu samoupravu 
 

 
Ostali nazočni: 

 - 
 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 - 
 
 
Usvajanje Zapisnika sa 13. sjednice VMO Gornji Zamet održane 21.09.2020. g. 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Krunoslav Kovačević i predložio slijedeći: 
 
 
 
 

DNEVNI RED 
 

 
 
1. Komunalna i prometna problematika 
2. Tekuća problematika 
3. Razno 

 
 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
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AD 1 
 
1.1. Predsjednik VMO Gornji Zamet, g. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenom upitu građana 
vezanom za povremeno odlaganje otpada u Ulici Josipa Mohorića kod k.br. 29 uza zid pored kolnika. 
Građani mole da se ispita vlasništvo predmetne lokacije te da se u blizini spremnika za komunalni 
otpad postavi znak zabrane odlaganja (glomaznog) otpada. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. Upit za ispitivanjem vlasništva 
uputiti će se prema nadležnima te će se zatražiti postava predloženog znaka. 
 
1.2. G. Kovačević informirao je vijećnike o zaprimljenoj prijavi problema oborinskih voda u Ulici Josipa 
Mohorića kod k.br. 25. Problematika je osim MO Gornji Zamet dostavljena i nadležnima, Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav na službeno očitovanje i postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.3. G. Kovačević informirao je vijećnike o upitu građana vezanom za orezivanje/uklanjanje dva hrasta 
u Plješivičkoj ulici te također dva hrasta u Ulici Soldanac. Upiti su proslijeđeni nadležnima, Odjelu 
gradske uprave za komunalni sustav te zatražen izvid na terenu, ocjena opravdanosti zahtjeva i 
realizacija predloženog. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.4. G. Kovačević obavijestio je vijećnike o opasnoj novonastaloj udarnoj rupi u kolniku u Ulici Josipa 
Mohorića koja je čim je primijećena proslijeđena nadležnima na postupanje i hitnu sanaciju te da se 
čim prije poduzmu mjere da vlasnik ili upravitelj podzemnih instalacija pristupi sanaciji kolničkog 
zastora oko i neposredno poklopca revizionog okna.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.5. G. Kovačević upoznao je vijećnike s upitom građana vezanom za prometnu problematiku u 
Plješivičkoj ulici i potencijalno opasnim prometnim situacijama koje povremeno nastaju. Zahtjev 
građana prema MO Gornji Zamet je da se uputi službeni zahtjev prema nadležnima, Direkciji za 
prometno redarstvo te da se izvrši službeno postupanje. 
 
Zaključak: Vijećnici MO suglasni su da se Direkciji za prometno redarstvo uputi službeni zahtjev 
te zatraži službeno postupanje u ulicama Franje Pilepića Pavina i Plješivičkoj u vidu upozorenja 
nepropisno parkiranim vozilima te preventivnog i odgojnog djelovanja. 
 
1.6. G. Kovačević i g. Miličić informirali su vijećnike o svim prijavljenim komunalnim i prometnim 
nedostacima te povremenim pojavama komunalnog nereda u naselju koji su primijećeni na području 
MO od prošle sjednice te njihovim statusima u vidu realizacije i službenog postupanja od strane 
nadležnih. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
1.7. G. Kovačević upoznao je vijećnike s prijedlogom građana za premještanjem prometnog znaka i 
djelomične preregulacije prometa u Ulici Bože Straca Jurićeva, na potezu od križanja s Ulicom Ivana 
Grpca Strinina do križanja s Mosorskom ulicom.  
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije te će se navedeni prijedlog uputiti 
na stručno mišljenje i očitovanje nadležnima, TD Rijeka promet. 
 
1.8. G. Kovačević predložio je da se od nadležnih zatraži premještaj kontejnera za komunalni otpad 
koji se nalaze u Ulici Milice Jadranić kod k.br. 7E i 7F na drugu prikladniju obližnju lokaciju. 
 
Zaključak: KD Čistoća uputit će se prijedlog promjene lokacije dva spremnika za komunalni 
otpad na navedenoj lokaciji. 
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1.9. G. Kovačević predložio je da se nadležnima, Odjelu gradske uprave za komunalni sustav i Odjelu 
gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje zemjištem dostavi službeni upit vezan 
za mogućnost proširenja dijela Plješivičke ulice preko puta k.br. 9 i 11. 
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni s prijedlogom. 
 
AD 2 
 
2.1. G. Kovačević upoznao je vijećnike sa zaprimljenim dopisom stanara Ulice Zametskog korena, k.br. 
42 A,B,C,D i E koji je upućen Odjelu gradske uprave za razvoj, urbanizam, ekologiju i gospodarenje 
zemljištem vezanim za poduzimanje mjera protiv povišene razine buke koja dolazi s državne ceste 
DC427. Dopisom se od Odjela traži uvrštavanje u Akcijski plan upravljanja bukom te poduzimanje 
odgovarajućih mjera rješavanja navedenog problema. 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje navedene informacije. 
 
2.2. G. Kovačević s vijećnicima je prokomentirao planirane programske aktivnosti VMO Gornji Zamet 
do kraja 2020. godine – Dane Mjesnog odbora i Doček Djeda Božićnjaka.  
 
Zaključak: Vijećnici su suglasni da se zbog aktualne situacije u vezi pandemije COVID-19 virusa 
u potpunosti odustane od realizacije programske aktivnosti Dani Mjesnog odbora te da se 
ukoliko se epidemiološka situacija ne popravi u potpunosti odustane i od realizacije 
programske aktivnosti Doček Djeda Božićnjaka.  
 
AD 3 
 
G. Kovačević predložio je vijećnicima da se povodom blagdana Svih svetih, 01. studenog na 
spomeniku palim braniteljima iz Domovinskog rata u Ulici Bogomira Ćikovića Marčeva u ime MO Gornji 
Zamet položi umjetni cvjetni aranžman. Sukladno jednoglasnom dogovoru vijećnika zbog ukazane 
potrebe izvršena je i preraspodjela sredstava unutar Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. 
godinu. Izvršena je preraspodjela unutar redovne aktivnosti Vijeća MO s pozicije PRO2502 – 
reprezentacija na poziciju PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja u iznosu od 200,00 kn. 
Ovom preraspodjelom pozicija PRO2502 - reprezentacija umanjuje se za 200,00 kn, dok se pozicija 
PRO2503 – ostali nespomenuti rashodi poslovanja uvećava za 200,00 kn. Ukupni iznos Financijskog 
plana ovom preraspodjelom nije se mijenjao. 
 
Zaključak: Vijećnici su jednoglasno usvojili preraspodjelu financijskih sredstava po navedenim 
pozicijama u okviru Financijskog plana VMO Gornji Zamet za 2020. godinu. 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 20:00 sati.                                      Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

                    Goran Miličić  
         Predsjednik VMO Gornji Zamet  

       Krunoslav Kovačević 

 


